
Odpověď výboru FC Jílové na email pana Petra Doležala ze dne 16.10.2023 

 

                Dne 26.10.2023 schválil výbor FC Jílové text odpovědi panu Petr Doležalovi, kterou 

tímto zveřejňujeme, a to na webu klubu i na jeho facebookových stránkách a současně jí 

odesíláme všem těm, kteří od pana Doležala obdrželi uvedený email s jeho dotazy. 

 

Dopis pana Doležala uvádíme v plném znění a bez úprav. Naše odpovědi jsou barevně zvýrazněny. 

 

Žádost o odpověď na otázky a podnět výboru klubu FC Jílové z,s, ke svolání Mimořádné valné 

hromady klubu 

 

Přeji dobrý den členům výboru klubu.  

 

Obracím se Vás jako bývalý, dlouholetý předseda klubu a stávající člen, kdy tento email, který je 

žádostí o odpověď na otázky a  zároveň podnětem ke svolání MVH,  je určen především Vám, jako 

statutárním zástupcům s nejvyšší mírou odpovědnosti.  

 

Na vědomí  jej samozřejmě zasílám i členům Revizní komise klubu jako orgánu kontrolnímu, a dále 

všem, o kterých  jsem přesvědčen, že jim vývoj  klubu není lhostejný a na jeho činnosti se v minulosti 

zásadním způsobem podíleli, či doufám se v blízké budoucnosti opětovně podílet budou.  

 

Od roku 2019, kdy jsem ve funkci předsedy klubu skončil, se v běhu života klubu udála jistě řada věcí, 

kdy asi nejzásadnější byli oslavy 100 let od jeho založení v roce 2022.  

 

Dovoluji si výboru klubu poděkovat, že přispěl částkou 10 000 Kč,- ( vlastně účetně 20 000 Kč,-) na 

setkání nejen bývalých hráčů u příležitosti tohoto výročí  ke dni 2.9.2023, protože na "oslavy v roce 

2022" většina z těchto bývalých hráčů, trenérů, členů statutárních orgánů, řadových členů nebo jeho 

podporovatelů pozvána nebyla, či byla "pozvána" takovým způsobem, který zjevně neodpovídal této v 

historii klubu nepochybně  jedné z nejvýznamnější události, ne-li nejvýznamnější.  

 

Jsem rád, že jsem mohl vedení klubu předat seznam cca 70 výše uvedených tak, aby při nějaké další 

slavnostní příležitosti  na ně opět nebylo zapomenuto, a aktuální vedení klubu je mohlo důstojným 

způsobem pozvat.  

 

Na předmětné setkání se jako zástupkyně výboru klubu dostavila Ing. Pavla Utěšilová, která si jako 

jediná z výboru  udělala čas a přišla  "legendy" jílovského fotbalu alespoň pozdravit ,a pro futurum 

pozvat na slavnostní otevření "nové UMT".  

 

Já doufám, že s ohledem na toto setkání konečně vyjde na klubovém webu a v Jílovských novinách  i 

článek s fotografiemi, o který jsem právě Pavlu, jako byť časově krátkodobou účastnici tohoto setkání 

požádal.  

 

V této souvislosti bych rád znal odpověď na první moji otázku.  

 

Ze vzájemné emailové komunikace s místopředsedou klubu Ing. Ladislavem Čmelíkem (dále jen 

místopředseda Čmelík) jsem seznal, že oslavy klubu v roce 2022 byli dle jeho slov důstojné a povedené, a 

že náklady na tuto slavností akci představovali finanční částku téměř 230 000 Kč,-.  

 

 

Nebudu mu brát jeho názor o důstojnosti a povedenosti, nicméně alespoň pokud jde o finanční 

náročnost a s ohledem na to, že jsem tradici oslav výročí vzniku klubu de facto založil (první se 

uskutečnila v roce 1997 u příležitosti "75 let") přibližně vím, jaká je finanční  náročnost dvoudenních  oslav 

při plném programu, jaké jsou asi náklady, ale rovněž si dovedu představit příjmy, které byli  k výročí 

100 let při schopnostech stávajícího výboru nepochybně zásadně významné.    



Byť jsem se jednodenních  oslav v roce 2022 nakonec  alespoň odpoledne a večer zúčastnil, musím 

říct, že si skutečně jen těžko dovedu představit uváděnou nákladovost této akce,např.za situace, že 

někteří výše uvedení "bývalí hráči", kteří se přeci jen oslav  alespoň jako diváci zúčastnili, nedostali 

ani sodovku.    

 

Proto žádám a doložení vyúčtování těchto oslav na straně příjmů i výdajů s celkovým ziskem či 

ztrátou, což je pro místopředsedu Čmelíka a jeho schopnosti v této oblasti nepochybně jak se říká 

lidově "hračka".  

 

Pan Doležal má pravdu. Rozpočet oslav 100 let FC včetně jejich vyúčtování máme zpracován a 

byl mu odeslán emailem v přehledové tabulce. Celkové náklady dosáhly výše 225 000 Kč. 

 

Proč se však na Vás především obracím je však mnohem závažnější skutečnost, a to aktuální 

stav klubu.  
 

V  běhu času a právě především od roku 2019 došlo, a zřejmě bude dále docházet, k zásadnímu 

znehodnocení práce předešlých vedení klubu, především pokud jde o hlavní účel  činnosti podle 

stanov klubu, což je provozování fotbalu a jeho organizování. 

 

Zcela logicky by však věta měla znít : "provozování fotbalu a jeho organizování na 

sportovně odpovídající úrovni s ohledem na historii klubu a historii a velikost 

města".  
 

Je otázkou jaké podmínky pro tuto činnost byli výborem klubu, který byl zvolen v roce 2019 

vytvořeny, a jaké vytváří stávající výbor klubu zvolený v červnu 2023, nicméně  pokud bych se měl 

vyjádřit ke sportovní úrovni klubu jako celku, tak především v oblasti dospělého  fotbalu mužů a 

družstva dorostu došlo k zásadnímu znehodnocení sportovní úrovně, dalo by se říci až ke sportovní 

devastaci, kdy tak jak situaci vnímám došlo i zásadnímu znehodnocení vztahů lidských.  

 

Kdo "fotbalový  a sportovní život " alespoň trochu vnímá, může zcela racionálně dovodit, že doslova k 

masivní  odchod a působení především mladých odchovanců klubu v klubech v bezprostředním 

okolí (jako např. SK Rapid Psáry, SK Olympie Dolní Břežany, TJ Viktoria Vestec, PFA a zřejmě i další), způsobil / 

lo nevytvoření odpovídajících podmínek pro možný sportovní vývoj především těchto mladých hráčů v 

návaznosti na sportovní kvalitu hráčů střední a starší generace, jež absentuje, kdy cílem by mělo být  

udržení sportovní úrovně krajských  soutěží pro "A" tým a dorost.    

 

Jde tedy o aspekt "nemožnosti" odpovídajícího individuálního i kolektivního sportovního vývoje a 

nevytvoření podmínek " jako zcela jednoznačný důsledek  jejich odchodu.  

 

V takovému aktuálním stavu se náš klub bohužel nachází.   

 

Poslední místo "A" mužstva  v I. B třídě po osmi kolech se ziskem 1 bodu, při jedné remíze a sedmi 

porážkách z osmi zápasů a score 5:25.    

 

Poslední místo dorostu v I. A třídě po devíti kolech se ziskem tří bodů při jednom vítězství a osmi 

porážkách a  score 9:36  

 

Asi nebude úplně výstižné tvrzení, že  reputaci snad  "částečně" napravuje "B" mužstvo dospělých, 

které je v III. třídě okresních soutěží  na 12 místě se ziskem 7 bodů, při dvou výhrách, jedné remíze a 

šesti  porážkách z devíti  zápasů a score 6 :34.  

 
Zde je třeba ale dodat, že ještě  v letech 2015 - 2019  náš "B" tým porážel v okresních soutěžích pravidelně např. "A" 

týmy Olympie Dolní Břežany či SK Rapid Psáry, kdy aktuálně tyto "A" týmy působí v případě Břežan v naší skupině I. 



B třídy na 3. místě a Psáry hrají 1. A třídu, aktuálně  na 5. místě, kdy v loňském roce suverénně vyhráli "naší" 

skupinu "B" třídy a dospěli k historickému sportovnímu úspěchu.  
 

 Aktuální sportovní  bilance našich tří  týmů je tedy  z 26 odehraných zápasů, kdy byl možný zisk 78 

bodů,  skutečný zisk 11 bodů při score:20:95. 

 

Doufám, že na zápis do Guineessovi knihy rekordů to zatím není, byť tato  bilance skutečně jakoukoli 

míru optimismu směrem k "zachování"  soutěží nevzbuzuje, což by v příští sezóně znamenalo na úrovni 

dospělých a dorostu pouze účast v okresních soutěžích, a  především pokud jde o "A" tým by došlo k 

historickému sestupu.   

 

Aktuální sportovní výsledky, ani umístění družstev mužů a dorostu ve svých soutěžích nás 

samozřejmě netěší. Za hlavní důvod tohoto stavu považujeme u A týmu odchody celkem deseti 

hráčů z loňského kádru, které příchozí a stávající hráči nedokázali svými výkony nahradit. 

  

Při diskusi s významným hráčem jílovské fotbalové historie Jiřím Dvořákem jsme společně došli k 

závěru, že okresní soutěže hrál "A" tým  (naše béčko vzniklo myslím na konci 90 let minulého století i díky 

firmě SAKE jako tehdejšímu hlavnímu sponzorovi klubu) naposledy někdy v hluboké historii minulého 

století, tedy v padesátých nebo maximálně šedesátých letech, kdy já se narodil v roce 1966.   

 

Výše uvedené ve mě bohužel nevzbuzuje pocit pozitivní klubové budoucnosti, a byť jsem už skutečně 

neočekával, že bych se měl ve svých  57 letech (po 27 letech ve funkci předsedy)  v budoucnosti našeho 

klubu ještě nějak zásadněji angažovat jinak než člen, tak tato situace mi bohužel s pocitem osobní 

odpovědnosti neumožňuje nic jiného, než pro tuto chvíli odeslat tento email ve snaze zachránit, co se 

ještě dá.  

 

Na pozadí výše uvedeného bych rád získal racionální odpovědi na následující otázky, kdy věřím, že pro 

výbor nebude žádný problém nejen mě, ale především  členské základně, příznivcům a fanouškům 

klubu a nakonec i statutárním zástupcům města, odpovědi poskytnout.  

 

a) Podle mých informací  a stavu de facto po cca po třech kolech soutěže skončil  trenér "A" mužstva. 

Ptám se tedy, jakým způsobem k tomu došlo, zda jeho rezignací, dohodou stran či jeho odvoláním. Jak 

může výbor  klubu tuto situaci vysvětlit, a kdo je v danou chvíli hlavním trenérem, kdo tvoří jeho 

realizační tým, a kdy je tedy odpovědný za sportovní výsledky elitního "A" týmu klubu.  

 

Trenér Jan Kmoch skončil sám od sebe. Oznámil to hráčům v kabině ihned po prohraném 

zápase 3. kola v Hořovicích 1:6. Pro výbor FC Jílové to bylo překvapení, neboť po skončení 

sezony 2022/2023 (A tým v I.B tř. se umístil na 7. místě) nám pan Kmoch slíbil, že bude 

v trénování A týmu pokračovat i v nové sezoně, kdy znal aktuální hráčskou situaci (odchody a 

příchody hráčů) a věděl o připravované reorganizací soutěží STČ kraje (zrušení jedné skupiny 

I.B třídy, které způsobí sestupy až šesti družstev z každé skupiny I.B třídy do OP OFS).  

 

V následujícím domácím utkání 4. kola s FK Zdice vedl A tým jako trenér pan Ladislav Čmelík. 

Po další porážce a vyhodnocení vzniklé situace se výbor rozhodl pověřit dočasně trénováním A 

týmu člena výboru a kapitána A týmu Marka Cimpla. Vedoucím družstva se stal Martin Kaňok, 

místopředseda FC Jílové. Gestory za sportovní činnost mužů jsou předseda Jaroslav Topol a 

Marek Cimpl s tím, že o zásadních věcech rozhoduje výbor jako celek. 

 

b) Nepovažuje  vedení kubu za "kolosální" ostudu pro klub velikosti  města Jílového s počtem přes 5 

000 obyvatel, kdy při mistrovském utkání A mužstva"  v "novém derby utkání" s Olympií Dolní Břežany 

je na lavici mužstva k dispozici zřejmě v pozici vedoucího mužstva místopředseda klubu Ing. Martin 

Kaňok,a do utkání je připraven jeden náhradník, dorostenec, který dopoledne odehrál za dorost 70 

minut, a kdy především finanční příspěvek města Jílové u Prahy nepochybně především nyní tvoří 

zásadní položku v rozpočtu klubu, když jsou vztahy s městem a především panem starostou nepochybně 



"dokonale narovnány", tak jak bylo konstatováno výborem klubu na VH v roce 2019 jako cíl, a v roce 

2020 jako dosažená skutečnost.  

 

Nedostatek náhradníků při utkání 10. kola I. B třídy v Dolních Břežanech byl způsoben 

zraněními stabilních hráčů A týmu v předchozích zápasech a zejména souběžně hraným 

utkáním B týmu ve Zvoli a dopoledním utkáním dorostu s Rožmitálem. 

 

V této souvislosti si dovolujeme upozornit na poslední venkovní utkání A týmu FC Jílové, které 

se odehrálo v Doksech v červnu 2019. V tomto utkání pod vedením tehdejšího trenéra A týmu 

Petra Doležala a jeho asistenta Roberta Bradáče, nastoupil tým FC Jílové  pouze o deseti 

hráčích, a to včetně jednoho „černocha“ ze Sparty a ostudně prohrál 3:8 a následně sestoupil do 

I.B třídy. Zápis z uvedeného utkání lze dohledat na stránkách IS FAČR.  

 

c) Proč dnes za tyto a další kluby v blízkém okolí  hrají  především naši odchovanci či hráči, které jsme 

ještě jako minulé vedení do mládežnických kategorií získali.  Budu jmenovat jen několik z nich, kdy 

nejstaršímu je 28 let. Jde např. o tyto hráče: Matěj Štědroňský, Lukáš Novák, Kryštov Kratochvíl, 

Josef Pulpán, Lukáš Přeučil, Jan Bodlák, Adam Bodlák, Patrik Pála, Filip Mucks, Eduard Héč, kdy 

bych mohl určitě jmenovat i další, ale jen tihle hráči by určitě naším týmům pomohli k úplně jinému 

postavení v tabulce.  

 

Odchody našich odchovanců, zejména těch, co odešli na VOLNÝ přestup letos v létě (Heč, bratři 

Bodlákové, Josef Půlpán) nás velmi mrzí. Bohužel nám tito hráči nedali vůbec šanci s nimi 

jednat o podmínkách jejich možného setrvání v FCJ. Další výše jmenovaní hráči jako je Matěj 

Štědronský, Lukáš Novák a Kryštof Kratochvíl, tak ti odešli z FCJ (byli prodání) za doby, kdy 

klub vedl Petr Doležal, který byl současně jejich hráčským agentem. Posledním hráčem, který od 

nás letos v září odešel, byl Lukáš Přeučil. Za poslední roky náš asi nejnadějnější mladý hráč 

(ročník 2004), který z údajně zdravotních důvodů (třísla) se nemohl na jaře plnohodnotně 

zapojit do tréninku a zápasů A týmu FCJ, i když o něj trenér Kmoch velmi stál. Na doporučení 

tehdejšího trenéra dorostu pana Ledvinky chodil ale hrát pouze za dorost. Po sezoně odjel na 3 

měsíce pracovně do Rakouska a po návratu domů v září nám oznámil, že chce přestoupit do 

Rapidu Psáry, a to z finančních důvodů. Přestože mu výbor FCJ nabídl stejné finanční  

podmínky jako Psáry, odmítl za FCJ dále hrát a trval na přestupu, který mu byl nakonec 

umožněn.  

 

d) Kolik finančních prostředků bylo získáno za "transfery" nejen  těchto hráčů, ale všech hráčů, kteří  

klub opustili od roku 2019. Jak byli vedením klubu tyto finanční prostředky využity k doplnění 

jednotlivých týmů, tedy především "A" mužstva a dorostu.  

 

Kolik finančních prostředků FCJ získalo za přestupy hráčů v období před rokem 2019 

(Štědronský, Kratochvíl, Novák),  nám není přesně známo, ale jistě by to bylo možné dohledat 

z účetních podkladů z tehdejší doby. Nejlépe to ale ví sám pan Petr Doležal, který jejich přestupy 

dojednával a i jako jejich sportovní agent zrealizoval.  

 

Celkovou částku utrženou za odstupné za přestupy našich hráčů za období od září 2019 nemáme 

přesně spočítánu, ale jen za letošní rok jsme obdrželi na odstupném převážně za VOLNÉ 

přestupy částku 130 000 Kč. Tyto finanční prostředky jsme připraveni investovat do nákupu 

nových posil, které se nám však nedaří vyhledávat. Uvítali bychom tedy, pokud by nám pan Petr 

Doležal, coby hráčský agent a člen FCJ, kterému tolik záleží na sportovní budoucnosti klubu, 

pomohl s hledáním vhodných posil, které bychom mohli následně k nám přivést. 

 

e) Jak byla k doplnění sportovní úrovně týmů využita částka cca 100 000 Kč,-, kterou klub obdržel od 

FK Jablonec a.s. jako smluvní podíl na výchově našeho odchovance Patrika Haitla.  

 

Částka od FK Jablonec byla ve výši 200 000 Kč. FCJ byla uhrazena v roce 2021 jako poslední 

splátka za přestup hráče Patrika Haitla, který se uskutečnil ještě před rokem 2019 (hráčským 



agentem uvedeného hráče byl v té době opět Petr Doležal).  Získané peníze byly využity zejména 

na pokrytí výdajů na odměny trenérů mládeže tak, aby byla zachována výše jejich odměn, 

nastavená dotačními podmínkami FAČR v roce 2019, kdy FCJ byla jako sportovnímu centru 

OFS, poskytnuta mimořádná dotace na mládež. Tuto dotaci FCJ obdržel pouze za roky 2019 a 

2020. V dalších letech musíme na odměny trenérů získávat potřebné finanční prostředky 

z jiných zdrojů, jako byl například tento. 
   

Pokud si  budete chtít vzpomenout na VH v roce 2020 jsem se společně s tehdy  nově jmenovaným 

trenérem "A" týmu Janem Kmochem v rámci diskuse ptal na sportovní filozofii klubu a uváděl jsem, že 

především v kategoriích mládeže nás okolní kluby jako  Psáry, Dolní Břežany a Vestec "dohánějí".  

 

Ke kategorii žákovské a aktuální spolupráci s okolními kluby (tedy především TJ Tatran Kamenný Přívoz a 

AFK Radlík) se nyní vyjadřovat de facto nemohu, protože tady nedisponuji dostatečnými informacemi o 

stavu věci, nicméně mohu zcela jednoznačně konstatovat, že dnes nás výše uvedené tři kluby jasně  

"předběhli" ve sportovní úrovni mládežnické, ale i sportovní úrovni dospělých.   

 

Na této zmíněné VH  jsem byl nicméně významným fotbalovým odborníkem, otcem stávajícího 

předsedy výslovně "napomenut, že moje úvaha  jsou kecy".  

 

Kecy to bohužel nebyli, jen jsem myslím správně předpovídal budoucí vývoj, protože o fotbale 

něco vím.  

 

Samozřejmě mám připravenu celou další řadu otázek, které se nevztahují jen ke sportovní oblasti 

klubu, ale i k dalším zásadním věcem, jako je třeba výstavba  "Nového stadionu", o němž mě ve 

vzájemné diskusi již několikrát informoval místopředseda Čmelík. 

 

Nevím co si pod jím uváděným pojmem "Nový stadión" mám představit, kdy jak on říká "přetaví slova 

v činy", což jemu osobně i klubu samozřejmě přeji.  

 

Když jsem se dne 17.8.2023  společně s bývalým hráčem, trenérem a činovníkem klubu, dnes hráčem 

staré gardy a pěšího fotbalu klubu  Jiřím Strnadem zúčastnil  výborové schůze klubu, kdy naším cílem 

bylo získat finanční příspěvek na výše uvedené setkání bývalých hráčů dne 2.9.2023, tak jsem se zde z  

úst  místopředsedy Čmelíka dozvěděl, že pokud jde o něj, pro žádný příspěvek na takovou akci 

hlasovat nebude, protože před klubem stojí výzva investiční akce onoho  "Nového Stadiónu" a finanční 

prostředky klubu je třeba především soustředit na tuto akci s náročností dle jeho slov cca 12 mil Kč,- 

(slovy 12 miliónů korun českých).  

 

Až do tohoto okamžiku jsem "z doslechu"  předpokládal, že tato akce je obsahově "rekonstrukcí UMT" 

a takto to presentovala i Pavla Utěšilová na setkání dne 2.9.2023.  

 

Jelikož moje informovanost je tedy velmi nedostatečná, žádám  o zodpovězení dalších otázek:  

 

a) v jakém aktuálním stavu je tato investice z pohledu organizačně technického 

V současné době jsme ve fázi přípravy realizace akce, nazvané: „Rekonstrukce a modernizace 

fotbalového hřiště s umělým povrchem“. Cílem uvedeného projektu je, přestavba a rozšíření 

současného hřiště s UMT z roku 2005, které před šesti lety ztratilo certifikaci FAČR, na hřiště s 

rozměry hrací plochy 52 x 94 m a s odpovídajícími výběhovými zónami a s novým osvětlením 

úspornými LED svítidly, které bude mít odpovídající atestaci FAČR. V současné době máme již 

vysoutěženého zhotovitele, takže vlastní stavba by měla být zahájena v červnu 2024 s termínem 

dokončení do 31.10.2024. 

 

b)  jaká je projektovaná finanční náročnost investice a jakou lze dovozovat finanční  náročnost 

skutečnou 

Podrobný rozpočet na tuto stavbu za zhruba 12 milionů korun byl odeslán panu Doležalovi 

emailem. Rozpočet byl sestaven odborníky a odpovídá i nabídkové ceně vybraného zhotovitele. 



 

c)  jakým způsobem je zajištěno financování této investice a jaké finanční náklady byli v souvislosti s 

touto investicí dosud vynaloženy 

Hlavní zdroj financování bude z dotace NSA, která by měla být ve výši 70 % z celkové ceny díla, 

tedy přibližně 8,4 milionu Kč. Příspěvek žadatele o dotaci musí být ve výši 30% z celkové ceny 

díla, tedy přibližně 3,6 milionu Kč. Z této částky bude uhrazeno z vlastních úspor FC Jílové 1,1 

milionu Kč. Zbývající částku ve výši 2,5 milionu Kč máme smluvně zajištěnu od města Jílové u 

Prahy (viz. Usnesení zastupitelstva města Jílové u Prahy z října roku 2022, na které si jistě pan 

Doležal vzpomíná, neboť pro něj jako tehdejší zastupitel i sám hlasoval). 

 

K dnešnímu dni bylo na kompletní přípravu (projekty, žádost o dotaci, atp.) této investiční akce 

ze zdrojů FCJ vynaloženo 95 000 Kč. Do konce roku budeme hradit ještě náklady za organizaci 

výběrového řízení na zhotovitele stavby ve výši 40 000 Kč. Celkem to tedy bude 135 000 Kč. 

 

d) zdali je možné zveřejnit stav "makety" budoucího díla, 

Maketu nemáme. Hlavní výkres s rozměry hřiště byl odeslán panu Doležalovi emailem. Součástí 

této stavby bude i posun hlavní travnaté hrací plochy více na sever a blíže k hlavní tribuně. 

 

e) jak bude zajištěna provozně - sportovní činnost klubu s ohledem na výstavbu 

Poslední dvě kola ve všech kategoriích v jarní části soutěže SR 2023/2024 budou odehrána na 

hřištích soupeřů tak, aby od 3.6.2024 bylo možné zahájit stavbu posunem hlavní travnaté hrací 

plochy, která by měla být opět zprovozněna v srpnu 2024, tedy do zahájení nového soutěžního 

ročníku. Stavba nového hřiště s UMT bude následně pokračovat až do října 2024. Zásadně však 

neomezí sportovní činnost našich družstev a konání mistrovských utkání v nové sezoně. 

 

f) jakékoliv další relevantní informace s danou věcí související. 

Plánovaná stavba bude největší investiční akcí v historii nejen našeho klubu FC Jílové, ale také 

největší investicí do sportovní infrastruktury v našem městě. Tím se zlepší už i tak dobré 

materiálně technické podmínky pro kvalitní sportovní přípravu hráčů všech našich družstev, což 

by v budoucnu mělo přispět ke zlepšení sportovních výsledků všech našich týmů. 

 

g) jaká je aktuální finanční situace klubu, tedy stav závazků a pohledávek a jeho cash flow a zda-li 

městu Jílové u Prahy dluží klub stále milión korun jako půjčku schválenou VH v roce 2001. 

Současná finanční situace klubu FC Jílové je dobrá (na rozdíl od roku 2019, kdy nám byl klub 

panem Doležalem předán s dluhy ve výši skoro 300 000 Kč, jak je zřejmé z přílohy obsahující 

soupis závazků FCJ k 31.8.2019, kterou jsme zaslali panu Doležalovi emailem). FCJ má 

v současnosti zajištěn dostatek finančních prostředků nejen na spolufinancování uvedené 

investiční akce (1,1 milionu Kč), ale také na běžný provoz a sportovní činnost všech družstev. 

Městu Jílové u Prahy v současné době FC Jílové nic nedluží.  

 

h) zda-li výbor klubu jako celek považuje  za racionální "budovat" tuto finančně v historii klubu 

zdaleka nejnáročnější akci, za situace posunu sportovní úrovně dospělých a dorostu do okresních 

soutěží, a zda-li je tedy takováto investice v současné době efektivním využitím  klubových či jiných 

finančních prostředků v návaznosti na skutečnost, že asi zásadní objem financování je předpokládán 

jako součást nějakého státního dotačního programu.   

 

V této souvislosti si stávající členy výboru dovoluji informovat, že v rozmezí let  2003 až 2005 bylo 

klubem vybudována  nová UMT a zároveň byla provedena zásadní rekonstrukce hlavní hrací plochy a 

tréninkové plochy  včetně umělého zavlažování.  

 

Tyto investice měl za klub "organizačně-technicky" na starosti stávající místopředseda Čmelík a byl de 

facto jejich hlavním hybatelem, za což ještě i dnes zasluhuje alespoň ode mne slova uznání. Oblast 

budování je silná stránka jeho osobnosti a určitě se nemýlím, když vyslovím názor, že stejnou vysoce 

pozitivní "energii" věnuje i přípravě investice stávající.  



(Je jen škoda, že  veškerou energii směřuje  pouze a tímto  směrem a je bohužel nevyužit jeho trenérský potenciál 

jako držitele licence A UEFA při současné sportovní bídě klubu).   

 

Ladislav Čmelík Vám tímto děkuje za pochvalu a doufá, že se nám podaří celou tuto organizačně 

a technicky velmi náročnou stavbu zdárně zrealizovat a na podzim roku 2024 uvést do provozu. 

Pokud jde o jeho angažmá ve sportovní oblasti, tak tomu se věnoval od srpna roku 2019 až do 

září 2023, tedy poslední 4 roky, a to jako vedoucí A týmu a asistent trenérů Marka Cimpla a 

následně i Jana Kmocha. I nadále bude plnit funkci sekretáře klubu. Trenéra A týmu v současné 

době dočasně zastává Marek Cimpl. Nového trenéra pro jarní část sezony hledáme. 

 

Nad rámec výše uvedeného si však kladu sám sobě a zároveň i výboru ještě jednu otázku v souvislosti 

s touto připravovanou investicí.  

 

Je samozřejmé, že v běhu času dvaceti let je třeba očekávat jinou finanční náročnost  pro  investice 

obecně. Nicméně tehdy se výše uvedené investiční akce, tedy znovu opakuji výstavba nové UMT a 

rekonstrukce hlavní a tréninkové plochy, realizovali v objemu do 4mil. Kč. (slovy čtyři milióny 

korun českých).  

 

Pro mne osobně je skutečně jen velmi obtížně představitelné, že by investice "Nového stadionu" měla 

přijít na  cca 12 miliónů Kč,-, ale budu rád, když můj možná nesprávný úsudek výbor racionálně uvede 

na pravou míru. Bylo zodpovězeno již výše. Rozpočet je skutečně necelých 12 milionů Kč. 

 

Odpovědi na mé otázky očekávám v přiměřeně rozumné lhůtě, tedy do konce měsíce října 2023.  

 

S  ohledem na výše uvedené a vážnost situace stavu klubu, a i přes obdržení odpovědí na mé otázky, 

žádám jako člen klubu výbor klubu, aby v souladu s příslušným ustanovením čl. 2.2 Stanov výbor 

klubu  neodkladně svolal Mimořádnou valnou hromadu klubu v termínu pátek  24. listopadu 2023 (po 

skončení podzimní částí soutěží) s následujícím programem: 

  

     1. Poskytnutí zásadně relevantních informací členské základně o řešení sportovní situace klubu a 

přijetí zásadních opatření k  zachování "A"týmu a týmu dorostu v krajských soutěžích   

     2. Poskytnutí zásadně relevantních informací členské základně k investiční akci "Nový Stadión" 

     3. Diskuse k výše uvedenému, jakož i dalším otázkám v rámci této diskuse nastolených  

     4. Vyslovení důvěry/nedůvěry stávajícímu výboru klubu s eventuálním přijetím dalších opatření 

ve smyslu Stanov klubu.  

 

Pokud by výbor klubu neshledal moji žádost o svolání MVH v navrženém termínu za důvodnou, 

avizuji ve smyslu ustanovení č 2.4 Stanov podání žádosti o její svolání  Revizní komisi klubu s tím, že 

svůj podnět ke svolání této MVH relevantně odůvodním dalšími zásadními, dosud neuvedenými 

skutečnostmi.  

 

Výbor FC Jílové se neztotožňuje s názorem pana Doležala a nevidí v současné době důvody pro 

svolání mimořádné valné hromady v navrženém termínu. Výbor FCJ připraví a svolá řádnou 

valnou hromadu, a to jak je obvyklé, tedy na začátku roku 2024 tak, aby na ní mohla být 

prezentována zpráva o hospodaření FCJ za rok 2023 a předložen návrh rozpočtu na rok 2024. 

 

V neposlední řadě bych rád zjistil, na jakém elektronickém nosiči mohu dohledat  "elektronickou 

databázi členů klubu", jejíž vznik deklaroval stávající místopředseda klubu Ing. Martin Kaňok na VH v 

roce 2019.   

Evidenci členů klubu FC Jílové samozřejmě vedeme, ale s ohledem na citlivé osobní informace a 

GDPR ji nezveřejňujeme. Je k dispozici na každé Valné hromadě.  

 

Pokud tato není dispozici, a slib místopředsedy nebyl tudíž realizován, poté žádám o předložení 

"databáze" členů klubu v listinné podobě, třeba i ve formě skenu, rovněž nejpozději do konce října.  



Mým posledním přáním je pak uveřejnění tohoto emailu na naší oficiální klubové stránce www. 

fcjilove.cz.    

 

Je tímto splněno včetně zveřejnění odpovědí výboru FC Jílové na položené otázky. 

 

Předem děkuji a  jsem s pozdravem.   

 

V Jílovém u Prahy dne 16.10.2023  

 

Mgr. Petr Doležal, člen FC Jílové, z.s.       


